

شهادة تعريف Employment Certificate

Date: 31-03-2021 ۲۰۲۱--۳۰

Badge No.: 104669 الرقم الوظيفي ١٠٤٦٦٩

Name Ahmed Abdulla Dakeel Alghaythi Alshamma			احمد عبدالله دخيل الغيثي الشمري	الإسم	
National ID / Residency ID No.	1021963283		رقم الهوية الوطنية / رخصة الإقامة		
Passport Number	ф			رقم جواز السفر	
Nationality	Saudi Arabian	سعودي	•	الجنسية	
Position Jetty Supervisor			مسؤول رصيف ميناء	المسمى الوظيفي	
Date of Engagement	11-08-1998	19944-11		تاريخ بداية الخدمة	

Arabian Drilling Co. (ADC), hereby confirm that the employee named above is employed by Arabian Drilling Co. Average monthly salary is 9,775 Saudi Riyal

This certificate has been issued upon the employee's request with no legal liability against the Arabian Drilling Company.

Note: This certificate was drafted in Arabic and English languages. In case of contradiction between the two languages, the Arabic language shall prevail.

This Certificate is Valid for 60 days from the date of issuance.

تفيد شركة الحفر العربية بأن الموظف الموضح بياناته أعلاه يعمل

لديها ويتقاضى أجراً شهرياً وقدره

ر.س.۹٬۷۷٥٫۰۰ ريال سعودي شاملا البدلات.

وبناءً على طلب الموظف المذكور بعاليه ، فقد اصدرت له هذه الشهادة دون اى مسئولية على الشركة تجاه الغير .

ملاحظة : تم إصدار هذه الشهادة باللغتين العربية و الإنجليزية.و في حال وجود أي تعارض بين اللغتين فيعمل بالنص العربي

تظل هذه الشهادة سارية لمدة ستون (60) يوماً فقط من تاريخ صدورها

Drilling Co.

Arabian



Ref No. 135467

Badge No. 104669

This document is authenticated and does not require any signature or stamp. This document is one of the official electronic documents issued by the company This document can be validated through scanning the QR code or visiting the link below

https://arabdrill.com/letter-verification/

By entering the reference number shown under the QR code and badge number above. This document is an official document, it is prohibited to imitate or introduce any alteration on it whether by any type of addition or deletion or whatsoever. This document shall be deemed cancelled if it contains any changes, additions or deletions. The document holder indicated above is responsible for any type of alteration in this document. The usage of this document is limited to the purposes for which it has been issued subject to The Arabian Drilling Company terms and conditions. The Arabian Drilling Company will not be liable whatsoever for any alteration made on this document

إن هذه الوثيقة معتمدة ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم وتعد هذه الوثيقة من الوثائق الرسمية الصادرة عن الشركة ، ويمكن التحقق من صحة وصلاحية هذه الوثيقة عبر مسح الرمز (الباركود) المبين أعلاه أو زيارة الرابط أدناه ومن ثم ادخال البيانات المدونة أسفل .ال.من

https://arabdrill.com/letter-verification/

يحظر قطعيا تقليد الوثيقة أو إدخال أي تعديلات عليها سواء بالإضافة أو الحذف أو التغيير في بياناتها أو غير ذلك من أنواع التعديل. تعد الوثيقة لاغية إذا تم إدخال أي تعديلات عليها سواء بالإضافة أو الحذف أو التعديل في بياناتها أو غير ذلك من أنواع التعديل. إن حامل هذه الشهادة المبين تفاصيله أعلاه مسؤول أمام الجهات المختصة في حال تم إدخال أي تعديلات على هذه الوثيقة ولا يجوز تداول هذه الوثيقة إلا في الأغراض التي أصدرت لأجلها وفقا لشروط وأحكام شركة الحفر العربية. إن شركة الصفر العربية غير

مسؤولة عن أي عملية تزوير أو تعديل تتم على هذا المستند